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Hei 

Me tenker på om me skal starte Inn på tunet. Me ønsker å arbeide med skolebarn. 

Me driv ein typisk vestlandsgard, med sau, kyr og hest. 

 

Kona på gården er Hjelpepleier av yrke, men arbeider no på ungdomskule.  

 

Mannen på gården, er bonde, og har god erfaring med det. 

 

 

Me ønsker å tilby ein god kvardag, som gir mestringsfølelse og glede. 

 

Mvh 

Anny og Kjartan Refsdal  


